



LANGUAGE PROFICIENCY ASSESSMENT REPORT FORM - FLIGHT

Applicant's licence number: _____

Part- FCL.055

1. Applicant's details

Last name:		First name:	
Date and place of birth:		Nationality:	
Address:		e-mail address:	
Phone:		Signature	

REVALIDATION

RENEWAL

2. Details of test

Date:		Type of aircraft:		Registration or FSTD ID:	
Departure:		Destination:		Block time:	

3. Result of Language Proficiency Revalidation or Renewal

English language Proficiency Check Gradesheet	PASSED Level:	FAILED
Part 1: Listening comprehension & use of RT standard phraseology (tested during flight)		
Part 2: Speaking ability		
Pronunciation		
Fluency		
Structure		
Vocabulary		
Comprehension		
Interaction		
FINAL RESULT:		

Language assessor: Last name:		First name:	
LAB :		LAB number :	
Licence Number:		Assessor certificate valid until:	
Location and date :		Signature:	



INFORMATION NOTE ON DATA PROTECTION NOTICE D'INFORMATION SUR LA PROTECTION DES DONNEES

Language proficiency assessors and language assessment bodies

Evaluateurs de compétences linguistiques et entités d'évaluation linguistique

Personal data are processed for the purpose of aviation safety by guaranteeing that only persons possessing the required competences assess the language proficiency of pilots.

Les données à caractère personnel sont traitées en vue de la sécurité des activités aérienne en garantissant que seules les personnes possédant les compétences requises évaluent les compétences linguistiques des pilotes.

The data subject has the right :

- to access to their personal data,
- to rectification or erasure of personal data or restriction of processing,
- to object to processing,

by contacting the data protection officer (dpo@av.etat.lu). Proof of identity has to be included in the request (ex. copy of identity card or passport, licence number, etc.).

Toute personne concernée a le droit :

- d'accéder à ses données personnelles,
- de demander la rectification ou l'effacement des données personnelles, ou la limitation du traitement,
- de s'opposer au traitement,

en contactant le délégué à la protection des données (dpo@av.etat.lu). Une preuve de l'identité doit être jointe à la demande (ex. copie de la carte d'identité ou du passeport, numéro de la licence, etc.).

Failure to provide the requested data will prevent the issuance or renewal/revalidation of the language proficiency assessor certificate.

Le fait de ne pas fournir les données à caractère personnel requises à la DAC fera obstacle à la délivrance ou le renouvellement/la revalidation de l'agrément d'évaluateur de compétences linguistiques.

For more detailed information on the protection of your personal data, please consult our website:

<https://dac.gouvernement.lu/en/data-protection.html>

Pour des informations plus détaillées sur la protection de vos données personnelles, veuillez consulter notre site web :

<https://dac.gouvernement.lu/fr/protection-donnees.html>